

Title (en)  
Roofing panel.

Title (de)  
Dacheindeckungsplatte.

Title (fr)  
Panneau de couverture.

Publication  
**EP 0648903 A1 19950419 (DE)**

Application  
**EP 94116046 A 19941012**

Priority  
DE 9315451 U 19931013

Abstract (en)  
A roofing panel (2) which comprises a basic panel (3) with an opening and also comprises a pivotable ventilation duct (4) which can be inserted into the opening achieves a construction of simple design and permits a standard structure for the pivotable part of the ventilation duct (4) in that the ventilation duct (4) can be pivoted about a pivot pin (6) arranged on the roofing panel (2), and the surface which is penetrated by the ventilation duct (4) in the plane of the basic panel (3) is constant, in terms of position and size, during pivoting. <IMAGE>

Abstract (de)  
Eine Dacheindeckungsplatte (2), die aus einer Grundplatte (3) mit einer Öffnung und aus einem in die Öffnung einsetzbaren und verschwenkbaren Lüftungskanal (4) besteht, erhält einen konstruktiv einfachen Aufbau und lässt eine einheitliche Konstruktion für den verschwenkbaren Teil des Lüftungskanals (4) dadurch zu, daß der Lüftungskanal (4) um eine an der Dacheindeckungsplatte (2) angeordnete Drehachse (6) schwenkbar ist und die vom Lüftungskanal (4) in der Ebene der Grundplatte (3) durchstoßene Fläche beim Verschwenken hinsichtlich Lage und Größe konstant ist. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E04D 13/14; F16L 5/02**

IPC 8 full level  
**E04D 13/147 (2006.01); F16L 5/02 (2006.01)**

CPC (source: EP)  
**E04D 13/1471 (2013.01); F16L 5/025 (2013.01)**

Citation (search report)  
• [X] DE 9216974 U1 19930211  
• [XY] EP 0265102 A1 19880427 - LEONARD JEAN JACQUES [ZA]  
• [Y] NL 7503279 A 19751007 - REDLAND BRAAS NV  
• [YA] FR 2618206 A1 19890120 - AMPHOUX ANDRE [FR]  
• [YA] DE 2360538 A1 19750619 - FLECK OSKAR  
• [YA] AU 565076 B2 19870903 - MONIER LTD  
• [Y] DE 1709003 A1 19700910 - SPOTH ADOLF  
• [A] GB 2172312 A 19860917 - UBBINK NEDERLAND BV

Cited by  
EP2759652A1

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE FR IT LI LU NL

DOCDB simple family (publication)  
**DE 9315451 U1 19950209; EP 0648903 A1 19950419**

DOCDB simple family (application)  
**DE 9315451 U 19931013; EP 94116046 A 19941012**